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Abstract (en)
Ignition device for combustion engines, having at least one ignition coil with two separate secondary terminals, one of which is connected in each
case to earth via a common sensor, with evaluation of the sensor signal and of a diagnosis signal, derived therefrom, in an ignition control circuit
which contains a microprocessor, with regard to duration and amplitude of the measurement signal (ignition current) and presence of a diagnosis
signal. <IMAGE>

Abstract (de)
Zündeinrichtung für Brennkraftmaschinen, mit wenigstens einer Zündspule mit zwei getrennten Sekundäranschlüssen, von denen jeweils einer über
einen gemeinsamen Sensor mit Masse verbunden ist, mit einer Auswertung des Sensorsignals und eines von diesem abgeleiteten Diagnosesignals
in einer Zündsteuerschaltung, die einen Mikroprozessor enthält, auf Dauer und Amplitude des Meßsignals (Zündstrom) und Vorhandensein eines
Diagnosesignals. <IMAGE>
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